

Проект «Комфортная жизнь»

1. Название проекта	«Комфортная жизнь»
2. Организация-реципиент	Учреждение «Костюковичский районный центр социального обслуживания населения» Республика Беларусь, Могилевская область, г. Костюковичи, ул. Зиньковича, 52. Телефон: 8(02245)71909. kostukovichi.c@mintrud.by Директор – Костенкова Олеся Васильевна.
3. Цель проекта и его необходимость	Цель – создание комфортных условий и улучшение качества жизни граждан пожилого возраста и инвалидов. Проект направлен на комфортное проживание пожилых граждан и инвалидов, проживающих в отделении круглосуточного пребывания граждан пожилого возраста и инвалидов. Старение населения становится необратимым демографическим процессом и силы покидают человека, а как быть тем, кто по жизни одинок? К таким людям на помощь приходит социальная служба. У кого нет родственников предложено проживание в отделении круглосуточного пребывания. С каждым годом количество нуждающихся одиноких граждан пожилого возраста увеличивается. За последние 5 лет количество койко-мест увеличено с 30 до 40 мест. На данный момент в отделении проживает 45 человек. В связи с этим необходимо расширить количество койко-мест для проживания. В отделении круглосуточного пребывания будут приобретены кровати с ортопедическим матрасом, прикроватные тумбочки, для создания комфортного домашнего уюта.
4. Детализация проекта	Наименование мебели необходимой для пожилых граждан и инвалидов, проживающих в отделении круглосуточного пребывания граждан пожилого возраста и инвалидов: - кровать с ортопедическим матрасом – 10 шт., - тумбочки прикроватные – 10 шт. Общий объем финансирования (в долларах США): 2000.
5. Возможное содействие со стороны Республики Беларусь	Освобождение от налогообложения, сборка и установка мебели.

Application form for participation in the program

1. Project name	«Comfortable life»
2. Recipient organization	<p>Institution center «Kostyukovich regional center of social services for the population» Republic of Belarus, Mogilev region, Kostyukovich, Zinkovich street, 52 Telephon: 8(02245)71909. kostukovich.c@mintrud.by Director – Kostenkova Olesya Vasiliievna.</p>
3. Objective of the project and its necessity	<p>Objective of the project - creating comfortable conditions and improving the quality of life of elderly citizens and people with disabilities. The project is directed for comfortable accommodation of elderly citizens and disabled people, residents in the department of round-the-clock stay of elderly citizens and disabled people. Population aging is becoming an irreversible demographic process and strength leaves a person, what to do for those who are lonely in life? Social services come to the aid of such people. Those who have no relatives are offered accommodation in the department of round-the-clock stay of elderly citizens and disabled people. Every year the number of single elderly citizens in need increases. Over the past 5 years, the number of beds has been increased from 30 to 40 beds. At the moment, 45 people live in the department of round-the-clock stay of elderly citizens and disabled people. In this regard, it is necessary to expand the number of beds for accommodation. In the department of round-the-clock stay of elderly citizens and disabled people will purchase beds with orthopedic mattresses and bedside tables to create a comfortable home environment.</p>
4. Project details	<p>Name of furniture necessary for senior citizens and disabled people, residents in the department of round-the-clock stay of elderly citizens and disabled people: - bed with orthopedic mattress (10 pieces); - bedside tables (10 pieces). Total funding (in US dollars): 2000.</p>
5. Possible assistance from the Republic of Belarus	Tax exemption, assembly and installation of furniture.

